
Referat fra møde i folkeparkgruppen onsdag den 12.6.2019.

Tilstede: Liv Ottilie Skovgaard, Marianne Pedersen,Tine Teglbjærg, Valborg Schubert, Tina Åsberg,
Torben Stade Nielsen. 
Fraværende:  Maja Woodham, Henrik Jørgensen, Marianne Bisserup,, Carina Hansen.

Ordstyrer: Tina.

På forrige møde aftalte vi at Liv skulle lave et udkast til indretningen af den ene boldbane, ud fra de
5 punkter som vi prioriterede  som det vigtigste:
1. Naturlegeplads
2. Frugtlund
3. Amfiscene
4. Madpakkehus
5. gynge, rutsjebane, Svævebane.

Liv fremlagde en meget fin og inspirerende plan, som vi kunne tilslutte os. 
Den appellerede en del til mindre børn, men større børn/unge vil også kunne få glæde af området. 
Der er ikke aktiviteter målrettet ”det modne publikum” udover petanquebanen, men de er 
velkommen til at komme med ønsker.

Kommunen er holdt op med at slå græsset på boldbanerne, Torben har fået oplyst at man påtænker 
at lave en 8-mandsbane ved ”klubhuset”.

Kommunen har også fundet frem til en rådgiver til os, det blev ETN arkitekter, de har stor erfaring 
både med borgerinddragelse og landskabsprojekter. Partnergruppen består hhv to arkitekter, en 
landsksbsarkitekt og kulturgeograf. ydeerligere information findes på deres hjemmeside:  
http://www.etn.dk.
Vi mødes med dem  torsdag den 20.6 kl. 17 på boldbanen, så de kan få en snak med os, inden vi 
skal fremlægge senere kl. 19 på borgermødet på skolen. Forhåbentligt kan alle deltage.

Vordingborg Kommune har udarbejdet et grundlag for alle kommunens legepladser, hvilket også 
omfatter folkeparken, der er høringsfrist til den 26.6. Vi har ikke nået at læse den grundigt endnu, 
men der står bla. , at der skal laves en skriftlig aftale med kommunen og at vi skal stå for en årlig 
tilsynsrapport,  spørgsmålet er hvem ”vi” er, er det lokalrådet, skolen eller ?

Tina og Liv vil lave en powerpoint-præsentation til den 20.6, vi hjælpes ad med fremlægningen.

Referat Torben

http://www.etn.dk/

